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He ENED,

Dank voor je reactie, buiten verzoek

Ik zie inderdaad met de Zweden evt ook wel een aanknopingspunt om publicitair iets te doen in Q1. We hebben met de Zweedse

minister anderhalve week geleden in Oman ook een goed gesprek gehad, en in maart staat een reis naar Zweden op stapel ihkv

AMR. Hebben we het begin 2023 wel weer over.

Mbt as vriidag: ERE begeleidt de minister en kan eea verder met je afstemmen over onze boodschap(pen).

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

van: JEEEES© ninbuza.ni>
Verzonden: dinsdag 6 december 2022 11:21

)SEERinv oi>;IES)SEEo inv. >;IEEE)

Onderwerp: RE: Activiteiten rondom het ecosysteemonderzoek

Hol,

Woordvoering voor aanstaande vrijdag was het idee met name op het AMR non-paper (amar hebben we antuurlijk wel al ons

politico moment gehad), post-covid research wil de minister zelf heel graag, dit ecosysteem onderzoek kan ook eventueel, maar

dan moeten we misschien even goed met elkaar bespreken welke onderwerpen we nu aandacht aangeven in de pers rondom de

EPSCO en in welke vorm.

Wat betreft Q1 volgend jaar cc ik even wat collega’s aangezien buiten verzoek

buiten verzoek De Zweden hebben op 4 en 5 mei een informele EPSCO

gepland in Stockholm met innovation of pharmacetuicals (en waarschijnlijk preparedness) op de agenda. Het zou wellicht

voorafgaand aan de informele een mooi moment zijn als de minister weer iets kan qua media-aandacht. Misschien bijvoorbeeld
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een gemeenschappelijk interview met zijn Zweedse collega, waar ze allebei op een deel van de innovatieketen ingaan?

Groeten,

From:[IEEEJERE© minvws n>Sent: dinsdag 6 december 2022 09:00

@minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Subject: RE: Activiteiten rondom het ecosysteemonderzoek

DankjewelBEE. duidelijk verhaal. [Egat vrijdag mee en ik praat hem nog wel even bij hierover. Lijkt me sowieso dat de

minister bij inloop naar EPSCO aandacht kan vestigen op de ontbijtsessie en bijbehorende verhaal van het onderzoek.

Mooi dat het onderzoek nu nog een keer zo breed onder de aandacht wordt gebracht!

Wel moeten we ook alvast nadenken over mogelijke (publicitaire) vervolgstappen in Q1 23, maar daar hebben we het op een ander

moment nog wel over.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | 6e etage

CAPE @minvws.nl



968335

Datum: maandag 05 dec. 2022 6:28 PM

@minbuza.nl) 4 5.1.2e @minbuza.nl>

Dd minvws.nl>, 5.1.2e )

Onderwerp: Activiteiten rondom het ecosysteemonderzoek

Zoals telefonisch besproken, bij deze een update van de activiteiten rondom het onderzoek naar het financiele ecosysteem van

geneesmiddelenonderzoek.

We zijn hard bezig om as vrijdag een ontbijtsessie te organiseren waarbij MVWS een aantal collega’s spreekt om dit onderzoek

te bespreken. De nota die ik voor MVWS heb gemaakt, heb ik bijgevoegd.

Op 2 december is het rapport besproken in de bijeenkomst waarbij haar collega directors of Pharmaceutical

Policy had uitgenodigd. Vanuit Tsjechi&, Belgié, Finland, Letland, Oostenrijk, Polen, Slovenié&, en Zweden waren directeuren of

experts vanuit de hoofdstand aanwezig. Een vertegenwoordiging uit de hoofdstad was via webex vanuit Hongarije en Portugal
aanwezig. Ook was de Europese Commissie aanwezig. Meer info hieronder staat in bijlage.

Op 9 december vindt ook een uitgebreide sessie plaats waarin het rapport en de conclusies worden besproken met het

Nederlandse veld. Hier zullen >150 vertegenwoordigers van de Nederlandse farma, biotech, patiéntenorganisaties,
investeerders, academia en artsen bij aanwezig zijn. Deze bijeenkomst is vriidegmiddag EAE zl hierbij aanwezig zijn.

Kortom, binnen 8 dagen 3 evenementen waarin dit onderzoek wordt besproken (als de ontbijtsessie doorgaat), iets waar de

minister mogelijk aandacht kan besteden richting de media.

JE jij had eerder ook plannen om met woordvoering van de PV iets op te zetten, ik weet niet of dat nog doorgaat. Ik

koppel jou bij deze even aan woordvoering hier in Den Haag.

Vriendelijke groet,

| Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
| Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Parnas
i

11 vX | Den Haag
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